



大會代表召集辦法

依據美洲總公所章程第十四條規定制定本辦法：

1. 主辦單位：羅省龍岡親義公所，
2. 指導單位：美洲龍岡親義總公所，
3. 地点：美國加州洛杉磯，
4. 日期：2025年9月12日至9月15日，
5. 代表：由各地公所自行推選，無名額限制，
6. 代表只有發言權，提案權，被選舉權，無選舉權，無表決權，（選舉權，表決權依章程規定辦），
7. 代表應全程參與各次會議，
8. 代表及祝賀團團員旅宿費各自負擔，
9. 代表及祝賀團團員在大會期間膳食由籌備委員會安排招待，
10. 代表及祝賀團團員應繳交懇親大會報名費，每位350元，
11. 依據第21屆懇親代表大會通過議決案。參加大會代表或祝賀團之總公所職員，總公所津貼150元。團員入會年資超過5年者。津貼100元，
12. 祝賀團在大會期間由籌備委員會安排遊覽當地名勝古蹟，但應先登記，
13. 會後如到賭城，環球影城，或其他地方旅遊，籌備委員會可以安排旅行社辦理，費用自負，
14. 參與大會之代表或祝賀團姓名及人數應於2025年6月1日前遞交予籌備委員會以便造冊及刊登於特刊。是否需要幫助代訂旅館亦請註明



METHOD FOR CONVENING DELEGATES TO THE CONVENTION

This method is formulated in accordance with Article 14 of the PALKA:

1. Organizer: Los Angeles Lung Kong Tin Yee Association,
2. Supervisory oversight: Pan American Lung Kong Tin Yee Association,
3. Location: Los Angeles, California, USA,
4. Date: **September 12 to September 15, 2025**
5. Representatives: self-elected by each Lung Kong Chapter, no quota limit,
6. Representatives only have the right to speak, propose an agenda and be elected but have no right to vote, (the right to elect and vote shall be governed by the Articles of Association).
7. Representatives shall participate in all meetings,
8. Representatives and members of the congratulatory group shall bear their own travel and accommodation expenses,
9. Meals and activities for representatives and congratulatory group members shall be arranged by the preparatory committee during the convention,
10. Representatives and congratulatory group members shall pay the **\$350** registration fee,
11. According to the resolution passed by the 21st convention. PALKA officers who participate in the convention as delegates will receive \$150 allowance and other members of PALKA come as congratulatory group will receive \$100 allowance (Must be a registered active PALKA chapter member for 5 years or more)
12. The congratulatory group will be arranged by the preparatory committee to visit local places of interest during the convention, but they should register first,
13. Any one wants to go to Las Vegas, Universal Studio or other places after the convention, the preparatory committee can arrange for a travel agency to handle it at their own expense,
14. The names and number of representatives and congratulatory group participating should be submitted to the preparatory committee before **June 1, 2025** for registration and publication. Please also indicate if assistance is needed with booking a hotel.